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Abstract (en)
[origin: US5732613A] A fluid operated rotary drive, which possesses a drive means having an output drive shaft able to be driven for oscillating
motion. On one axial side of the drive means a position detection means is arranged, which possesses an actuating member connected with the
output drive shaft and which on rotary motion of the output drive shaft performs an oscillating movement about a pivot axis. The actuating member
cooperates with sensors, which may be set on holders. Each holder is arranged on its own setting ring, such setting rings being arranged coaxially
in relation to each other with the holders extending away from the drive means. The setting rings are able to be turned in relation to one another and
furthermore in relation to the housing for setting the positions to be detected and may be fixed in the settings made.

Abstract (de)
Es wird ein fluidbetätigter Drehantrieb vorgeschlagen, der über eine Antriebseinrichtung (3) verfügt, die eine zu einer hin- und hergehenden
Drehbewegung antreibbare Abtriebswelle (13) aufweist. An einer Axialseite (42) der Antriebseinrichtung (3) ist eine Positionserfassungseinrichtung
(25) angeordnet, die ein mit der Abtriebswelle (13) verbundenes Betätigungsglied (32) aufweist, das bei der Drehbewegung der Abtriebswelle
(13) eine Schwenkbewegung bezüglich einer Schwenkachse (34) ausführt. Das Betätigungsglied (32) arbeitet mit Sensoren (37) zusammen, die
an Haltern (35, 36) festlegbar sind. Jeder Halter (35, 36) ist an einem eigenen Einstellring (38, 39) angeordnet, wobei diese Einstellringe (38, 39)
koaxial zueinander angeordnet sind und die Halter (35, 36) von der Antriebseinrichtung (3) wegragen. Die Einstellringe (38, 39) sind zur Einstellung
der zu erfassenden Positionen relativ zueinander und relativ zum Gehäuse (2) der Antriebseinrichtung (3) verdrehbar und in den getroffenen
Einstellungen lösbar festlegbar. <IMAGE>
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